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Protokół 
z posiedzenia XXX sesji Rady Gminy Rozprza odbytej 

w dniu 27 marca 2014 roku 
 
Sesję rozpoczęto o godzinie 10-tej w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Rozprzy. 
 

Punkt 1 
Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

 
Obrady prowadził  Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Gemel. 
Powitał radnych oraz osoby biorące udział w sesji. Następnie zwrócił się do zebranych  
o powstanie i uczczenie minutą ciszy śmierci radnego Wojciecha Miszteli. 
 
W obradach uczestniczyło 13 radnych. 
Nieobecna  usprawiedliwiona  na sesji była radna Jadwiga Kułak- Pełka 
Lista obecności w załączeniu protokółu. 
 
Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 
Janusz Jędrzejczyk Wójt Gminy 
Artur Cubała Zastępca Wójta 
Bogdan Górecki Skarbnik Gminy  
Bożena Nagrodzka Sekretarz Gminy 
Julian Misztela  Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej Gminy 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli pracownicy Urzędu Gminy, którzy przygotowywali 
projekty  uchwał na sesję. 
W trakcie obrad na sesję przybył  Zastępca Komendanta Miejskiego Policji  
w Piotrkowie Tryb. podinspektor Bogdan Kujawski. 
 

Punkt 2 
Przedstawienie porządku obrad i przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 

 
Przewodniczący Rady Tomasz Gemel zapytał radnych, czy są uwagi do zaproponowanego 
porządku obrad, który otrzymali wraz z materiałami na sesję.  
Wobec braku uwag porządek obrad realizowany był w następującym brzmieniu: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad oraz przyjęcie protokółu z XXIX sesji Rady Gminy. 
3. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie gminy na 2014 rok. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rozprza 

na lata 2014-2025. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie funduszu sołeckiego na rok 2015. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki ze środków Europejskiego 

Funduszu Rozwoju Wsi Polskiej w Warszawie. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Piotrkowskiemu. 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Komendzie Miejskiej 
Policji w Piotrkowie  Trybunalskim na dofinansowanie kosztów dodatkowych patroli 
policyjnych. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej  
w Ignacowie  

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla ochotniczych straży pożarnych 
gminy Rozprza. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę 
oraz zbiorowe odprowadzanie ścieków. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Rozprza w 2014 roku. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do projektu „Teraz czas na Ciebie”  
w ramach Poddziałania 7.1.1 Priorytet VII Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 
2014-2015. 

15. Podjęcie uchwały  w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania. 
16. Podjęcie uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego. 
17. Podjęcie  uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady  Gminy. 
18. Interpelacje, wolne wnioski i zapytania.  
19. Zakończenie obrad. 

 
Protokół z XXIX sesji Rady Gminy przyjęto jednogłośnie. 
 

 
Punkt 3 

Informacja  Wójta Gminy między sesjami 
 
Wójt Gminy Janusz Jędrzejczyk przedstawił bieżące sprawy gminy. 
Mówił między innymi o odbytych spotkaniach, których sam Wójt był inicjatorem.  
- pierwsze spotkanie dotyczyło przyszłości budynku po byłym domu kultury  w Niechcicach. 
Odbyło się jedno spotkanie, w którym uczestniczyły wszystkie stowarzyszenia. Na spotkaniu 
ustalono, że  na następnym spotkaniu zostanie powołany zespół w składzie, którego będą 
przedstawiciele Stowarzyszeń działających na terenie Niechcic. Zadaniem Zespołu będzie 
wypracowanie koncepcji i wizji obiektu po byłym domu kultury. Pozwoliłoby to na 
rozpoczęcie w przyszłoś prac projektowych w celu modernizowania budynku. Do drugiego 
spotkania niedoszło. Na zaproszenie Wójta przybył jedynie Pan Ryszard Cukier 
Przewodniczący Stowarzyszenia na rzecz rozwoju Niechcic i Gminy Rozprza, natomiast od 
Rady Osiedla i Koła Gospodyń wpłynęło pismo, aby remontować budynek. Proponują w 
pierwszej kolejności  wymianę instalacji elektrycznej i sanitarnej oraz wymianę okien. 
Wójt dodał, że w zmianach budżetu zaplanowano w wydatkach bieżących  środki  
w wysokości 50.000 złotych na remont i konserwację budynku komunalnego w Niechcicach.   
 
- drugie spotkanie zwołane zostało przez Przewodniczącego Zespołu ds. Monitorowania 
Środowiska  Pana Grzegorza Konopkę. Na spotkanie zaproszono nowego właściciela Fermy  
w Niechcicach  Pana Karola Chachulskiego. Rozmawiano między innymi na temat dalszego 
funkcjonowania fermy.  
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Właściciel poinformował o pracach związanych dostosowaniem fermy do obowiązujących 
wymogów, które na obecną chwilę są realizowane. Między innymi budowane są  nowe kryte 
zbiorniki na gnojowicę. 
 
- w dniu 19 lutego 2014 roku w Czarnocinie odbył się Konwent Burmistrzów i Wójtów Ziemi 
Piotrkowskiej, na którym to omawiane były między innymi następujące sprawy: 
1/  o poprawie bezpieczeństwa w powiecie piotrkowskim mówił Komendant Piotrkowskiej 
Policji Dariusz Walichowski, 
2/ Starosta Powiatu Piotrkowskiego Stanisław Cubała mówił o kierunkach rozwoju 
samorządów ziemi piotrkowskiej na lata 2014 -2020 związanych z opracowaniem strategii 
gmin i powiatu piotrkowskiego, 
3/ zmiany w zakresie geodezji i kartografii: wspólnoty gruntowe, modernizacja ewidencji 
gruntów i budynków, funkcjonalność GEOportalu omówiła p. Halina Caban kierownik 
Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami. 
Ponadto Wójt mówił o: 
- 50% dofinansowaniu tj. ok. 1.200.000 zł w ramach Regionalnego Programu Rozwoju Dróg 
Lokalnych do rozbudowy drogi gminnej w Milejowie ul. Północna, 
- podpisaniu dwóch umów na dofinansowanie: 
1/ „Budowy chodnika wzdłuż drogi gminnej w Mierzynie z zatoką parkingową i oświetleniem  
w technologii energooszczędnej – 224 317 zł 
2/ organizacji Turnieju piłki siatkowej w Gminie Rozprza – 14.000 zł 
-  złożonym wniosku na 60% dofinansowanie do przebudowy drogi Stara Wieś – Nowa Wieś  
o nawierzchni asfaltowej w ramach PROW-u ,  
- odbytym spotkaniu Zarządu Lokalnej Grupy Działania, na którym omawiane były 
sprawozdania finansowe za rok ubiegły. 
 
W dalszej części wystąpienia Wójt mówił o inwestycjach gminnych tj: 
- Budowa przyłącza wodociągowego do działki komunalnej, ul. Sadowa w Niechcicach – 
zadanie wykonuje Zakład Gospodarki Komunalnej za kwotę 50.154,49 zł,  termin zakończenia 
16 kwietnia 2014 roku, 
- Budowa dróg osiedlowych w Niechcicach – z uwagi na brak w projekcie podłączenia do 
kanalizacji sanitarnej posesji mieszkalnych przy ul. Szkolnej, projekt budowlany musi zostać 
rozszerzony o dodatkowy zakres. Ponadto p. Maciej  Tarnowski wyraził zgodę na 
przeprowadzenie kanalizacji deszczowej przez jego prywatne działki nr ewidencyjny 3 i 4 .  
W związku z powyższym odstąpiono od projektowania studni chłonnych, 
-  Budowa parkingu wraz z elementami małej architektury i oświetleniem 
energooszczędnym w Niechcicach – do 7 maja br. jest możliwość składania wniosków   
w ramach PROW w związku z powyższym została podpisana umowa na opracowanie 
dokumentacji  projektowo -kosztorysowej na powyższą inwestycję, 
- Budowa drogi gminnej ul. Północna w Milejowie  - oczekujemy na podpisanie umowy  
o dofinansowanie zadania w ramach tzw: „schetynówek” z Urzędem Wojewódzkim. 
Przygotowywany jest przetarg nieograniczony i aktualizowane są koszty inwestorskie, 
- Budowa chodnika wzdłuż drogi gminnej w Mierzynie z zatoką parkingową i oświetleniem  
w technologii energooszczędnej – otwarcie ofert w przetargu nieograniczonym 28 marca 
2014 roku, 
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- Przebudowa Rynku Piastowskiego w Rynku w Rozprzy oraz ulic przyległych – w dniu  
17 marca 2014 roku dokonano odbioru końcowego części wschodniej od drogi krajowej. 
Ostateczny koszt robót budowlanych wschodniej części Rynku w ramach umowy z Firmą 
Strabag  zamknął się kwotą 1.641.419,07 zł brutto. 
Dodatkowo należy wykonać dokumentację projektową przebudowy kanalizacji sanitarnej od 
Szkoły Podstawowej w Rozprzy do skrzyżowania z drogą  powiatową wraz z wszystkimi  
przyłączami w pasie drogowym. 
Po zaktualizowaniu kosztorysów inwestorskich całość zadania powinna zamknąć się kwotą 
około 5.500.000 zł, a nie  jak wstępnie szacowano 8.500.000 zł. 
- Modernizacja pomieszczeń w budynku komunalnym w Straszowie – otwarcie ofert  
w przetargu nieograniczonym nastąpiło 17 lutego 2014 roku . Złożonych zostało 5 ofert, 
najtańsza oferta  z kwotą 59.820,56 zł brutto, w trakcie procedura przetargowa, 
- Zmiana sposobu użytkowania istniejącego budynku handlowo- usługowego  na Gminne 
Centrum Kultury w Rozprzy – aktualnie trwają prace budowlane związane z wykonaniem  
posadzek i dachu budynku. Termin zakończenia robót do 14 lipca 2014 roku, zdaniem 
Inspektora Nadzoru i Wykonawcy nie zagrożony, 
-  Budowa trybun na boisku piłkarskim w Mierzynie – 25 marca 2014 roku podpisana została 
umowa z firmą IMPEX z Łasku na wykonanie trybun w konstrukcji stalowej za kwotę 
119.306,64 zł brutto. 
Termin wykonania trybun do 16 maja 2014 rok. 
 
Następnie Wójt Janusz Jędrzejczyk mówił o przetargach rozstrzygniętych i w toku w okresie 
między sesyjnym tj: 
- Sukcesywna dostawa kruszywa drogowego do modernizacji i bieżących remontów dróg 
gminnych –planowana kwota zamówienia 180.000 zł, po przetargu 151.782 zł. Wygrała 
Firma „PATRYTRANS” Patryarcha Sławomir Przerąb gm. Masłowice, 
-  Budowa trybun na boisku piłkarskim w Mierzynie – planowana kwota zamówienia 
115.000 zł, którą zwiększono do ceny oferty najkorzystniejszej. Cena oferty najtańszej 
119.306,64 zł, natomiast cena najwyższa 196.025,10 zł. Przetarg wygrała Firma IMPEX  
Sp. z o.o. z Łasku, 
-  Remont pomieszczeń w budynku komunalnym w Straszowie – planowana kwota  
zamówienia 81.500 zł. Oferty złożyło 5 firm, najkorzystniejsza oferta na kwotę 59.820,56 zł.  
Oferty są w trakcie sprawdzania i wykonawcy uzupełniają dokumenty.  Termin podpisania 
umowy po 07.04 2014 roku. 
- Budowa chodnika wzdłuż drogi gminnej w Mierzynie z zatoką parkingową i oświetleniem  
w technologii energooszczędnej – składanie i otwarcie ofert 28 marca 2014 roku. 
 
Na zakończenie Wójt poinformował o odbytym 24 marca 2014 roku spotkaniu  
w Częstochowie  Samorządowców miast , gmin i powiatów przyległych do Drogi Krajowej  
nr 1 w temacie podjęcia stanowiska w sprawie przebudowy drogi krajowej DK-1 na odcinku 
od Częstochowy do Piotrkowa Tryb. Samorządy są za tym, aby miała ona charakter drogi 
ekspresowej niepłatnej. W powyższej sprawie w dniu 31 marca br. odbędzie się II spotkanie 
w Częstochowie. 
 
Pytań do przedłożonego sprawozdania nie było. 
 

Punkt 4 
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Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie gminy na 2014 rok 
 
Skarbnik Gminy Bogdan Górecki omówił zmiany budżetu po stronie dochodowej. Saldo 
zmian po stronie dochodowej wynosi 333.353, 60 zł i dotyczy: 
- wprowadzenia dotacji w wysokości 294 130,60 zł na Budowę drogi dojazdowej do gruntów 
rolnych w Starej Wsi, 
- zmniejszenia o kwotę 256.703 zł części oświatowej subwencji ogólnej, 
- zmian w planowanych dotacjach na realizacje zadań własnych  w zakresie wychowania 
przedszkolnego, 
- otrzymanych środków  w wysokości 14.528 zł w ramach małych projektów na Turniej piłki 
siatkowej w Gminie Rozprza. 
 
Następnie Skarbnik Gminy Bogdan Górecki omówił propozycje zmian po stronie wydatkowej. 
Zmiany dotyczą wprowadzenia nowych inwestycji oraz zmian w już rozpoczętych  zadaniach 
tj. 
- Rozbudowa drogi powiatowej Nr 1520E  Jeżów - Rozprza - Lubień - Bilska Wola – 
zmniejszono dotację o kwotę 264 089,94 zł, 
- Budowa drogi dojazdowej do gruntów rolnych w Starej Wsi –  dofinansowanie w kwocie 
510.000 zł ze środków pochodzących z tytułu wyłączenia produkcji gruntów rolnych, 
- Zakup nieruchomości w Ignacowie – usunięto z planu 100.000 zł przeznaczone na zakup 
gruntów w związku z osiągnięciem porozumienia z Firmą AmeriGas, 
- Dotacja dla OSP Ignaców – dotacja w wysokości 20.000 zł na zakup materiałów 
budowlanych do budowy garażu na samochód strażacki oraz sprzęt p.poż. 
- Ogrodzenie wewnętrzne przy wiacie na rowery-Szkoła Podstawowa w Nowej Wsi – 
wprowadzono środki w wysokości 17.000 zł na powyższe zadanie, 
- Dotacja dla ZGKG Rozprza – dotacja w wysokości 45.000 zł na zakup kosiarki wysięgnikowej, 
-Przebudowa Rynku Piastowskiego oraz ulic przyległych – zwiększono wydatki o kwotę 
2.100.000 zł na realizacje kolejnego etapu przebudowy, 
- Modernizacja budynku komunalnego ul. Sportowa w Rozprzy – wprowadzono środki  
w wysokości 85.000 zł na dokończenie prac. 
 
Natomiast w wydatkach bieżących wprowadzono dotację w wysokości: 
-  20.000 zł dla Gminnej Spółki Wodnej, 
- 50.000 zł na remont i konserwacje budynku komunalnego w Niechcicach przy ul. 
Poprzecznej, 
- 20.000 zł dla Komendy Miejskiej Policji w Piotrkowie Tryb. na dofinansowanie kosztów 
dodatkowych patroli policyjnych i zakup sprzętu komputerowego, 
-  5.000 zł na dofinansowanie funkcjonowania Warsztatów Terapii Zajęciowej w Sulejowie  
w 2014 roku, 
Pozostałe zmiany wynikają ze zmian po stronie dochodowej. 
 
Zaproponowane zmiany w planie dochodów i wydatków budżetu zmieniają deficyt do kwoty 
4.250.000 zł, natomiast planowane przychody z tytułu zaciągniętych kredytów i pożyczek 
wynoszą 5.015.288 zł. 
 
 
Pytań do proponowanych zmian nie było. 
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Przewodniczący Rady Gminy odczytał pozytywną opinię Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju 
Gospodarczego Rady Gminy, która stanowi załącznik do protokółu. 
 
Przyjęto jednogłośnie  
 

Uchwałę nr XXX/7/2014 
w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Rozprza na 2014 rok 

 
Uchwała stanowi załącznik do protokółu 
 

Punkt 5 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rozprza na 

lata 2014-2025 
 
Skarbnik Gminy poinformował, że zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej wynikają ze 
zmian budżetu i w budżecie gminy na 2014 rok. 
 
Przyjęto jednogłośnie  
 

Uchwałę nr XXX/8/2014 
W sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rozprza na lata 2014-2025 

 
Uchwała w załączeniu protokółu. 

 
Punkt 6 

Podjęcie uchwały w sprawie funduszu sołeckiego 
 
Skarbnik Gminy Bogdan Górecki  poinformował, że przygotowany projekt uchwały dotyczy 
nie wyodrębniania  funduszu sołeckiego w roku budżetowym  2015. 
Planuje się  kontynuować zasadę wyodrębniania w budżecie środków „do dyspozycji 
sołectw”, które przeznaczane będą na realizację przedsięwzięć określonych we wnioskach 
składanych do 30 września przez rady sołeckie. Jest to postępowanie mniej sformalizowane, 
jednocześnie łatwiej jest dokonać poprawek  w budżecie gdy wystąpią nieprzewidziane 
zmiany dotyczące zakresu rzeczowego lub finansowego zaplanowanych zadań. 
 
Pytań do projektu uchwały nie było. 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 
 
Przyjęto jednogłośnie  
 

Uchwałę nr XXX/9/2014 
w sprawie funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2015 

 
Uchwała w załączeniu protokółu. 
 

Punkt 7 
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Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki ze środków Europejskiego Funduszu 
Rozwoju Wsi Polskiej w Warszawie 

 
Wójt Janusz Jędrzejczyk poinformował, że zgodnie z przyjętym budżetem zaplanowano do 
realizacji w 2014 roku zadanie inwestycyjne pn. „Rozbudowa  drogi gminnej w Milejowie  
ul. Północna”. Całkowity koszt zadania 2.440.000 zł, inwestycja realizowana będzie w ramach 
Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych z 50% dofinansowaniem. W związku  
z powyższym  planuje się zaciągnąć pożyczkę ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju 
Wsi Polskiej w Warszawie, w ramach Samorządowego Programu  Pożyczkowego.  Pożyczka  
w ramach tego Programu jest pożyczką preferencyjną, z której korzystać mogą jednostki 
samorządu terytorialnego  szczebla gminnego i powiatowego.  
 
Skarbnik Gminy Bogdan Górecki dodał, że pożyczka udzielona będzie bez prowizji i bez 
dodatkowych opłat. Oprocentowanie dla przedsięwzięć priorytetowych wynosi 0,95 
wskaźnika WIBOR 3M , dla pozostałych stanowi równowartość tego wskaźnika, ale nie mniej 
niż 3%.  
Może ona zostać zaciągnięta w maksymalnej wysokości 1 mln złotych i może być zaciągnięta 
bez przeprowadzania przetargu. 
Pytań nie było. 
W związku z powyższym  Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przyjęto jednogłośnie  
 

Uchwałę nr XXX/10/2014 
w sprawie zaciągnięcia pożyczki ze środków Europejskiego Funduszu 

 Rozwoju Wsi Polskiej w Warszawie 
 
Uchwała w załączeniu protokółu. 
 

Punkt 8 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Piotrkowskiemu 

 
Skarbnik Gminy Bogdan Górecki poinformował, że Stowarzyszenie Koło Pomocy Dzieciom 
Niepełnosprawnym Warsztat Terapii Zajęciowej w Sulejowie zwróciło się z prośbą o pomoc  
w sfinansowaniu działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Sulejowie.   
Warsztat funkcjonuje od listopada 2007 roku i działa na rzecz osób niepełnosprawnych.  
W Warsztatach uczestniczy 6 osób niepełnosprawnych z terenu Gminy Rozprza. 
Wójt zaproponował pomoc w wysokości 5.000 zł, która udzielona zostanie Powiatowi 
Piotrkowskiemu ze wskazaniem na WTZ w Sulejowie. 
 
 Pytań do Wójta nie było.  
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przyjęto jednogłośnie  
 
 

Uchwałę nr XXX/11/14 
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w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Piotrkowskiemu 
 
Uchwała w załączeniu protokółu. 
 

Punkt 9 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Komendzie Miejskiej Policji 

w Piotrkowie Tryb. na dofinansowanie kosztów dodatkowych patroli policyjnych 
 
Przy omawianiu wyżej wymienionego punktu porządku obrad  w obradach uczestniczył 
Zastępca Komendanta Miejskiego Policji w Piotrkowie Tryb. Podinspektor Bogdan Kujawski. 
W pierwszej kolejności głos zabrał Wójt Janusz Jędrzejczyk mówił o przykrych incydentach 
dotyczących kradzieży prywatnych posesji i wybrykach chuligańskich, których obawiają się 
mieszkańcy gminy. 
Wójt  podkreślił, że Gmina Rozprza licząca ponad 12.000 mieszkańców powinna mieć na 
terenie gminy do obsługi mieszkańców własny Komisariat Policji.  
 W związku z tym, aby zapewnić bezpieczeństwo mieszkańcom Wójt zaproponował 
finansowe wsparcie Komisariatu Policji w Gorzkowicach, który obsługuje Gminę Rozprza.  
W przygotowanym projekcie uchwały proponuje się przekazać 17.000 zł na dofinansowanie 
kosztów dodatkowych patroli oraz 3.000 zł na zakup zestawu komputerowego na 
wyposażenie Komisariatu w Gorzkowicach. 
 
Następnie głos zabrał Zastępca Komendanta Miejskiego Policji w Piotrkowie Tryb. 
Podinspektor Bogdan Kujawski, który mówił o działaniach policji związanych z poprawą   
bezpieczeństwa na terenie działania Komendy Miejskiej Policji. 
Proponował organizację debat o bezpieczeństwie w ruchu drogowym, przestępczości 
nieletnich dla mieszkańców i w szkołach. 
Mówił również o brakach kadrowych, które przyczyniły się między innymi do likwidacji  
Komisariatu Policji w Rozprzy i w najbliższym czasie nie ma szans na jego przywrócenie. 
Komendant był wdzięczny za udzielaną  pomoc finansową ze strony gmin. Środki 
przekazywane przez gminy wykorzystywane są na organizację dodatkowych patroli 
policyjnych celem zapewnienia bezpieczeństwa w okresie organizacji różnego typu imprez 
 i spotkań.  
Ponadto Komendant zwrócił się z prośbą do radnych o zgłaszanie sytuacji, różnego typu 
zdarzeniach i wybrykach chuligańskich, które zdarzają się w terenie, a policjanci powinni 
zwrócić uwagę. Będzie to pomocne przy opracowywaniu grafiku i ustalaniu patroli 
policyjnych. 
 
Przewodniczący Rady Tomasz Gemel proponował, aby zwrócić uwagę na organizowane 
wyścigi motorowe na tamie Zalewu w Cieszanowicach. 
 
Radna Małgorzata Olczyk dodała, że takie same wyścigi organizowane są również na drodze 
od Mierzyna w kierunku Wilkoszewic. 
 
Radny Arkadiusz Próba wnioskował o  patrolowanie miejscowości Niechcice w piątki i soboty  
w związku z wyścigami motocyklistów na jednym kole z górki drogą krajową od Kamieńska. 
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Radna Małgorzata Nowakowska uważała, że patrolowane powinny być przystanki 
autobusowe, które są miejscem zbiórek nieletnich. 
Ponadto dodała, że  w Straszowie również odbywają się nocne wyścigi i palone są opony. 
 
Radna Piątek Elżbieta patrolowany powinien być również Rynek Piastowski w Rozprzy, 
ponieważ znajdujące się tam ławki okupowane są przez osoby spożywające alkohol.    
 
Ponadto ze strony radnych zadawane były pytania dotyczące działań policji, na które 
komendant na bieżąco odpowiadał. Pytania dotyczyły przemocy  w rodzinie, a także 
uprawnień policji  w stosunku do osób podejrzanych o zażywanie środków odurzających. 
 
Na tym dyskusję zakończono.  
Przewodniczący Rady odczytał pozytywną opinię Komisji Rolnictwa, Bezpieczeństwa 
Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej dla Komisariatu Policji w Gorzkowicach. 
Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada Gminy jednogłośnie przyjęła  
 

Uchwałę nr XXX/12/14 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej  Komendzie Miejskiej Policji  

w Piotrkowie Tryb na dofinansowanie kosztów dodatkowych patroli policyjnych 
 

Uchwała w załączeniu protokółu. 
 
Zastępca Komendanta Miejskiego Policji podziękował w imieniu Komendanta  Wójtowi oraz 
Radnym Rady Gminy za udzieloną dotację finansową.   
 

Punkt 10 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla  

Ochotniczej Straży Pożarnej w Ignacowie 
 

Inspektor Ireneusz Bartosiewicz poinformował, że jednostka Ochotniczej Straży Pożarnej  
w Ignacowie zwróciła się z prośbą o dofinansowanie budowy garażu na samochód strażacki  
i sprzęt przeciwpożarowy. We własnym zakresie finansowym jednostka wykonała pełną 
dokumentację i uzyskali pozwolenie na budowę. Potrzebę budowy garażu wskazała również 
Gminna Komisja Rewizyjna OSP po przeprowadzonej kontroli sprzętu w jednostce. 
Pytań nie było. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie  projekt uchwały. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania przyjęto jednogłośnie  
 

Uchwałę nr XXX/13/14 
w sprawie udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Ignacowie 

 
Uchwała w załączeniu protokółu. 
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Punkt 11 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla ochotniczych straży pożarnych 

  
Zastępca Wójta Artur Cubała poinformował, że Zarząd Oddziału Gminnego Związku OSP RP  
w Rozprzy w 2013 roku opracował Regulamin ubiegania się przez jednostki OSP z terenu 
gminy Rozprzy o dotacje z budżetu gminy na zakup sprzętu przeciwpożarowego, 
umundurowania strażackiego oraz remonty, naprawy i konserwacje garaży. 
Na podstawie zbiorczych zestawień, Komisja przyznawała punkty za poszczególne zadania, 
natomiast Prezydium Zarządu w zależności od zajętych miejsc przyznawało kwoty dotacji. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Przyjęto jednogłośnie  

Uchwałę nr XXX/14/2014 
w sprawie udzielenia dotacji dla ochotniczych straży pożarnych 

 
Uchwała w załączeniu protokółu. 
 

Punkt 12 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę  

oraz zbiorowe odprowadzanie ścieków 
 
Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej Julian Misztela poinformował, że taryfy dla 
zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków od dnia 1 maja 2014 
roku do 30 kwietnia 2015 roku pozostają na poziomie ubiegłego roku tj.  
- cena 1m³ wody w wysokości 2,42 zł netto 
- cena 1m³ odprowadzonych ścieków  w wysokości 5,61 zł netto. 
Natomiast nowością jest wprowadzona opłata za przyłączenie do urządzeń wodociągowych 
w wysokości 177,32 zł oraz opłatę za przyłączenie do urządzeń kanalizacyjnych w wysokości 
177,32 zł za jedno przyłącze. 
Pytań nie było. 
 
Przewodniczący Rady poddał po głosowanie projekt uchwały. 
Przyjęto  jednogłośnie  
 

Uchwałę nr XXX/15/2014 
w sprawie zatwierdzenia  taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę   

oraz zbiorowe odprowadzanie ścieków 
 
Uchwał w załączeniu protokółu. 
 

Punkt 13 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi  

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Rozprza 
 
Kierownik Referatu Małgorzata Wrzeszcz poinformowała, że zgodnie z art. 11a ustawy 
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z dnia 21 sierpnia  1997 roku o ochronie zwierząt Rada Gminy zobowiązana jest do 
określenia  w drodze  uchwały, corocznie do 31 marca, program opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt. 
Projekt programu został przekazany  do zaopiniowania powiatowemu lekarzowi weterynarii, 
organizacjom społecznym, których statutowym celem jest ochrona zwierząt oraz 
dzierżawcom lub zarządcom obwodów łowieckich, które działają na terenie Gminy Rozprza. 
Pytań ze strony radnych nie było. 
Przewodniczący Rady odczytał pozytywną opinię Komisji Rolnictwa, Bezpieczeństwa 
Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej Rady Gminy. 
 
Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada Gminy  przyjęła jednogłośnie  
 

Uchwałę nr XXX/16/2014 
w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania  

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Rozprza w 2014 roku 
 
Uchwała w załączeniu protokółu. 
 

Punkt 14 
Podjęcie uchwały  w sprawie  przystąpienia do projektu „Teraz czas na Ciebie” w ramach 

Poddziałania  7.1.1 Priorytet VII Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2014-2015 
 
Wójt Janusz Jędrzejczyk poinformował, że Ośrodek Pomocy Społecznej w Rozprzy po raz 
ósmy podejmuje próbę pozyskania środków finansowych z Europejskiego  Funduszu 
Społecznego na poza standartowe działania pomocowe na rzecz osób zagrożonych 
zjawiskiem wykluczenia społecznego z powodu różnych dysfunkcji: bezrobocie, 
niepełnosprawność, wielodzietność. Budżet projektu określony jest na kwotę 132.763,30 zł, 
w tym dofinansowanie 118.823,15 zł i wkład własny Gminy 13.940,15 zł. 
Pytań nie było. 
 
Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie. 
Rada Gminy przyjęła jednogłośnie  
 

Uchwałę nr XXX/17/2014 
w sprawie przystąpienia do projektu „Teraz czas na Ciebie” w ramach Poddziałania 7.1.1 

Priorytet VII Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2014-2015 
 
Uchwała w załączeniu protokółu. 
 

Punkt 15 
Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania 

 
Na podstawie art. 12 par. 4 Rada Gminy, w drodze uchwały, na wniosek wójta tworzy 
odrębny obwód  głosowania  w zakładzie opieki zdrowotnej, domu pomocy społecznej, 
zakładzie karnym i areszcie śledczym, jeżeli w dniu wyborów będzie przebywać co najmniej  
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15 osób. Na terenie gminy Rozprza znajduje się  Dom Pomocy Społecznej w  Łochyńsku,  
w którym zameldowanych jest ponad 160 osób, z czego około 100 osób jest 
ubezwłasnowolnionych. 
W 2011 roku w wyborach Prezydenta RP głosowało ponad 40 osób. 
W związku z powyższym zasadnym jest utworzenie odrębnego obwodu głosowania w Domu 
Pomocy Społecznej  w Łochyńsku, w granicach i z siedzibą komisji wyborczej w tym Domu 
Pomocy Społecznej. 
Przyjęto jednogłośnie  
 

Uchwałę nr XXX/ 18/2014 
w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania 

 
Uchwała w załączeniu protokółu. 
 

Punkt 16 
Podjęcie uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego 

 
W związku ze śmiercią w dniu 15 lutego 2014 roku radnego Wojciecha Miszteli   
zgodnie z art. 190 pkt. 2  ustawy z dnia 16 lipca 1998 roku Ordynacja wyborcza do rad gmin, 
rad powiatów i sejmików województw Rada Gminy wygaśnięcie mandatu stwierdza  
w drodze uchwały, najpóźniej w 3 miesiące od wystąpienia przyczyny wygaśnięcia mandatu. 
 
Przyjęto jednogłośnie 
 

Uchwałę nr XXX/19/2014 
w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego 

 
Uchwała w załączeniu protokółu. 

 
Punkt 17 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy 
 
Rada Gminy przyjęła jednogłośnie  
 

Uchwałę nr XXX/ 20/2014 
w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Gminy 

 
Uchwała w załączeniu protokółu. 
 

Punkt 18 
Interpelacje, wolne wnioski i zapytania 

 
Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Ochrony Środowiska Agata Bartkowska 
odczytała wniosek Komisji związany z aktualizacją Programu Ochrony Środowiska.  
Komisja wnioskuje, aby przy aktualizacji Programu zwrócić szczególną uwagę na tworzenie 
procedur oceny ryzyka środowiskowego i zdrowotnego. 
Wniosek przekazano do realizacji Kierownikowi Referatu Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa  
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i Ochrony Środowiska p. Wrzeszcz. 
 
 Przewodniczący Rady Tomasz Gemel odczytał pisma, które wpłynęły do Rady Gminy tj. 
 
-  Powiatowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Piotrkowie Tryb . w sprawie udzielenia dotacji 
na zakup aparatury i sprzętu medycznego, 
 
-   Stowarzyszenia Lokalnej Grupy Działania „BUD-UJ  RAZEM”  zaproszenie na konferencję 
pn. „Lokalna Strategia Rozwoju w perspektywie przyszłego okresu programowania 2014-
2020”. Radni, którzy chcą uczestniczyć w konferencji powinny wypełnić formularze zgłoszeń. 
 
Radny Arkadiusz Próba zgłosił potrzebę uzupełnienia gruntu i naprawy nawierzchni przy 
studzience kanalizacyjnej na ul. Poprzecznej w Niechcicach. 
 
Radny Janusz Misztela wnioskował o naprawę przepustu przy posesji p. Ozgi w Białocinie. 
 
Zastępca Wójta Artur Cubała poinformował, że w najbliższym czasie Komisja Rolnictwa Rady 
Gminy ma zorganizować  posiedzenie wyjazdowe  na drogi, w związku z powyższym 
zgłoszone wnioski będą wzięte pod uwagę. 
W dalszej części posiedzenia Zastępca Wójta Artur Cubała ustosunkował się do zgłoszonych 
wniosków przez radnych na poprzedniej sesji. 
 
ad. lokalizacji przystanków autobusowych przy ul. Częstochowskiej i Przedborskiej  
w Niechcicach  
Wystąpiono z Urzędu Gminy z pismami do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad 
w Łodzi  Rejon w Radomsku oraz Zarządu Dróg Powiatowych w Piotrkowie Tryb. w sprawie 
lokalizacji przystanku autobusowego w pasie drogi powiatowej Nr 1513E Wola Niechcicka – 
Gorzkowice przy ul. Przedborskiej w m. Niechcice oraz w pasie drogi krajowej Nr 91 
w m. Niechcice. W obydwu przypadkach  wydane zostały negatywne opinie zarządców dróg  
z uwagi na bezpieczeństwo wszystkich użytkowników ruchu. 
 
ad. zmiany organizacji ruchu na drodze krajowej nr 91 w miejscowości Rozprza przy Stacji 
Paliw „Orlen” 
Radni wnioskowali, aby obecnie ustawiony znak  „nakaz jazdy w prawo” zastąpić znakiem 
„nakaz jazdy w prawo lub w lewo”. Zmiana organizacji ruchu ułatwi wyjazd ze stacji „Orlen”  
w kierunku Radomska,  co spowoduje uniknięcie  naruszenia przepisów w ruchu drogowym. 
W powyższej sprawie wystąpiono do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad Oddział 
w Łodzi .  
Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad jako organ zarządzający ruchem na drodze 
krajowej nr 91 nie wyraża zgody na wprowadzenie zmian w obsłudze stacji benzynowej. 
Decyzję swoją uzasadniają tym, że w 2010 roku  Generalny Pomiar Ruchu wykazał, że 
miarodajne natężenie ruchu na odcinku Piotrków Tryb – Rozprza jest wyższe niż 400 P/h 
i wynosi 591 P/h. Zgodnie z Rozporządzeniem Ministra Transportu i Gospodarki Morskiej 
przy większym miarodajnym natężeniu ruchu w obrębie wyjazdu z drogi do tych urządzeń 
należy zapewnić dodatkowy pas  ruchu dla skrętów w lewo. 
 
Radny Janusz Misztela proponował jeszcze raz zająć się tematem. 
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Punkt 19 

Zakończenie obrad 
 
Przewodniczący Rady Tomasz Gemel podziękował obecnym za udział w sesji. 
Obrady zakończono o godzinie 13.30 
 
 
                                                                                                               Przewodniczący Rady Gminy 
 
                                                                                                                            Tomasz Gemel 
 


